

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, DECEMBER 19, 1989

(1)

[Text]

The Sub-committee on Forestry of the Standing Committee on Forestry and Fisheries met at 5:47 o'clock p.m. this day, in Room 269 West Block, for the purpose of electing a Chairman.

Members of the Sub-committee present: Guy Arseneault, Réginald Bélair, Bud Bird, Brian Gardiner, Darryl Gray, Ken Monteith and Dave Worthy.

The Clerk of the Committee presided over the election of the Chairman.

On motion of Ken Monteith, seconded by Réginald Bélair, it was agreed,—That Bud Bird do take the Chair of this Sub-committee as Chairman.

The Chairman took the Chair.

The Sub-committee proceeded to discuss its future business by referring to the forestry agenda adopted by the Committee on May 31, 1989. (See *Minutes of Proceedings and Evidence of the Standing Committee on Forestry and Fisheries, dated May 31, 1989, Issue No. 6*), and a discussion document circulated by the Chairman.

It was agreed,—That the Committee be requested to authorize the Sub-committee to hold meetings with witnesses in Ottawa in accordance with the Forestry agenda and discussion document.

At 6:10 o'clock p.m., the Sub-committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, JANUARY 23, 1990

(2)

The Sub-committee on Forestry of the Standing Committee on Forestry and Fisheries met *in camera* at 4:25 o'clock p.m. this day, in Room 269 West Block, the Chairman, Bud Bird, presiding.

Members of the Sub-committee present: Guy Arseneault, Réginald Bélair, Bud Bird, Brian Gardiner, Darryl Gray, Ken Monteith and Dave Worthy.

Other Member present: Harry Brightwell.

In attendance: David Curtis, Forestry Consultant.

The Sub-committee proceeded to discuss its requirements for research services and its future business.

It was agreed,—That, in accordance with Standing Order 120 and the decision taken by the Standing Committee on Forestry and Fisheries on November 23, 1989 (See *Minutes of Proceedings and Evidence of the Standing Committee on Forestry and Fisheries dated Thursday, November 23, 1989, Issue No. 12*) to engage a qualified forestry consultant, to recommend that the Chairman of the Standing Committee enter into an agreement with the Director, Research Branch, Library of

PROCÈS-VERBAUX

LE MARDI 19 DÉCEMBRE 1989

(1)

[Traduction]

Le Sous-comité des forêts du Comité permanent des forêts et des pêches se réunit aujourd'hui à 17 h 47, dans la pièce 269 de l'édifice de l'Ouest, pour élire un président.

Membres du Sous-comité présents: Guy Arseneault, Réginald Bélair, Bud Bird, Brian Gardiner, Darryl Gray, Ken Monteith et Dave Worthy.

Le greffier du Comité préside à l'élection du président.

Sur motion de Ken Monteith, appuyé par Réginald Bélair, il est convenu,—Que Bud Bird soit élu président du Sous-comité.

Le président prend place au fauteuil.

Le Sous-comité délibère de ses travaux à venir en se reportant au programme concernant les forêts adopté par le Comité le 31 mai 1989 (voir les *Procès-verbaux et témoignages du Comité permanent des forêts et des pêches en date du 31 mai 1989, fascicule n° 6*), et à un document de travail remis par le président.

Il est convenu,—Que le Comité autorise le Sous-comité à tenir des audiences pour entendre des témoins à Ottawa conformément au programme concernant les forêts et au document de travail.

À 18 h 10, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 23 JANVIER 1990

(2)

Le Sous-comité des forêts du Comité permanent des forêts et des pêches se réunit aujourd'hui à huis clos à 16 h 25, dans la pièce 269 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Bud Bird (*président*).

Membres du Sous-comité présents: Guy Arseneault, Réginald Bélair, Bud Bird, Brian Gardiner, Darryl Gray, Ken Monteith et Dave Worthy.

Autre député présent: Harry Brightwell.

Aussi présent: David Curtis, consultant en foresterie.

Le Sous-comité examine ses besoins de services de recherche ainsi que ses travaux futurs.

Il est convenu,—Que les services d'un consultant en foresterie qualifié soient retenus et que le président du Comité s'entende avec le directeur du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement, pour obtenir les services de David Curtis pour la période allant du 23 janvier au 31 mars 1990, conformément à l'article 120 du Règlement et à la décision prise par le Comité permanent des forêts et des pêches le 23 novembre 1989 (voir les *Procès-verbaux et témoignages du Comité permanent des*